
REFERAT                 Grundejerforeningen Lottesminde               29.11.2022 

Emne: 5. bestyrelsesmøde i perioden maj 2022- maj 2023 
Formål med mødet: Orientering fra formanden, aktuelt, arbejdssøndag, handleplan 
for perioden indtil maj 2023, julegløgg 4.12. 

Dato: tirsdag 22. november 2022 

Tid: KL. 19.00 – 21.00  
 

Sted: Hos Kim Aggebogårdsvej 20 

Forbered:   læs oplæg til handleplan 

Medbring: dagsordenen og handleplan 

Mødedeltagere:  
Kim Engstrøm, formand 
Karin Kjems, næstformand, referent 
Mette Petterson 
Janni Kjær 
Christian Ryvænge  
Bitten Weis 
Mette Høedholt  

 

Dagsorden:  Referat  
 

1. Godkende dagsorden 
og referat fra sidste 
møde 
 
2. Orientering fra 
formand Kim og andet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Arbejdssøndag 13.11 
 
 
 
 
 

Ingen bemærkninger 
 
 
Det nye samarbejde med administrationsselskabet, 
som skal varetage foreningens regnskaber er så småt i 
gang.  
 
Vi får løbende henvendelser om hegn, beplantning og 
orden, som Kim besvarer så hurtig som muligt. 
 
På grund af en opgravning mangler der en stribe asfalt 
på et stykke langs Rørsangervej. Kim tager kontakt til 
de involverede for at få bragt forholdet i orden.  
 
Vi har købt to nye riste til vejbrøndene til erstatning 
for to, som er kørt i stykker. 
 
Græsslåmaskinen er repareret og kan køre med trailer.  
Containeren der har stået ved Løvsangervej 12 er 
borte, tak! 
 
Omkring 20 medlemmer deltog i aktiviteterne, og jeres 
indsats og gode humør gjorde dagen til en succes.  
I forlængelse af evalueringen af arbejdsdagen har 
bestyrelsen besluttet følgende tre tiltag. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Sø 2 syd for 
Løvsangervej 
 
 
 
5. Helårsanvendelse 
 
 
6. Visioner og 
handleplan/emnekatalog 
 
 
 
 
7. Sociale arrangementer 
 
 
 
8. Næste møde 
 
 
9. Eventuelt  

1. Invitation til den slags aktiviteter vil fremover blive 
sendt ud på mail, lagt på hjemmesiden og Facebook 
samt sat som opslag i de tre vitriner ved postkasserne. 
 
2.  Bestyrelsen udarbejder et årshjul for fælles 
aktiviteter i foreningen fra januar 2023. 
 
3. Christian undersøger priser på bord/bænke af god 
kvalitet med henblik på at etablere en plads ”midt i 
vores område” hvor solen er eftermiddag/ aften. Vi vil 
rydde op i Maskinhuset, for at give det en bedre 
anvendelse. Mon vi fortsat kan få strøm fra 
Vandværket, som vi alle også betaler til? 
 
Karin udarbejder forslag til en plan som skal pege på 
hvilke tiltag og hvilke muligheder vi har, også 
økonomiske for at skabe forbedringer i miljøet i ”den 
grønne” sø.  
 
Karin indkalder arbejdsgruppen ”Fra sommerhus til 
helårsboliger” i det nye år. 
 
Emnekataloget er vores arbejdspapir, som vi løbende 
justerer. 
 
Vi må overveje, hvordan vi takler et kommende krav 
om flere skralde-spande på de enkelte ejendomme. 
 
Julegløgg 4.dec. Janni og Mette H sørger for indkøb. 
Kim og Christian assisterer med grill og gasblus samt 
gryder. 
 
Tirsdag 3. januar 2023 og fortsat den 1. tirsdag i hver 
måned. 
 
Godt nytår!  

    
 


